
 

Referat fra FAU-møte  

Dato: Onsdag 18. september   

Sted: Personalrommet, Trones skole 

Tilstede: Frank (2B), Bjarne (2A), Hans (7C), Bjørn (3A), Kristine (5B), Jane (7B), Anita (FA), Vani (FA 

vara), Ingrid (4B), Sondre (3C), Bjarte (7A)   

Sak Aksjonspunkt 
Valg av verv   

• Leder: Frank Wilhelmsen 

• Nestleder: Bjarte Lending 

• Kasserer: Jane Tvedt 

• Sekretær: Ingrid Aukland 

 

Om FAU sin rolle   

• Bjarte redegjorde for FAU sin rolle. 

• FAU-medlemmer har ansvar for å orientere sine 

klasser om FAU-møter, dele referat, og oppfordre 

til engasjement. 

 

Trafikkvakt   
Trafikkvaktene starter i uke 42.  Bjørn leder 

trafikkvaktkomiteen. 

Frank ber Preben ta kontakt med 
Bjørn for overlapp. 

Ny trones skole  
Usikkerhet knyttet til status for ny skole. FAU har tidligere 
vært aktive i dialog med kommune og politikere. 
Bekymring for om FA sine behov blir ivaretatt.  
 

Frank inviterer person fra 
kommunen for å orientere om status 
nye skole på Trones i neste FAU-
møte.  
 
FA ved Anita skriver notat.  
 

SFO 

• Det har kommet en bekymringsmelding fra 
foreldre som stiller spørsmål ved om barna på SFO 
får være ute. FAU ønsker en orientering om 
hvordan SFO legger opp tilbudet til barna.  

• SFO for forsterket avdeling (FA) ble holdt åpent fire 
uker i juli i år. Neste år skal det kun være åpent i to 
uker. Det er vanskelig for FAU å se at det er et godt 
nok tilbud. Dette gjelder ikke bare Trones skole, 
tilbudet er for hele kommunen. 
 

 
Frank ber skolen om tilbakemelding 
på utetilbudet, samt ukeplan for 
SFO-tilbudet for de ulike trinnene.  
 
 
Frank tar opp problemstillingen med 
skolen. 

17. mai-toget 2024 

• Diskusjon rundt 17. mai-toget. FA gikk i en egen 

gruppe i år, i stedet for med ulike klasser slik det 

har blitt gjort tidligere. Dette var en god ordning 

ifølge FA-representanter.  

• Det var mange positive opplevelser, men også flere 

dårlige erfaringer. Elever på FA ble utsatt for 

stygge kommentarer og uakseptabel oppførsel fra 

 

FA ved Anita skriver en e-post til 

rektor om opplevelsen fra 17. mai-

toget i år. 

17. mai-komiteen diskuterer 
rekkefølgen i toget på neste møte. 
 



 

elever på 7. Trinn. Det ble blant annet snakket 

nedsettende og filmet.  

Skolegården 
Diskusjon om hva som kan gjøres i skolegården. Den er 
trist og grå og innbyr ikke til lek og utfoldelse. Forslag om å 
male opp slåball-banen o.l. samt vurdere grafitti-kunst. 
 

 
Diskusjon fortsetter i neste møte. 

Skolefrukt   

Det ble diskutert om det er aktuelt å få på plass en ordning 

for skolefrukt. Dette har Trones hatt tidligere, men med 

dårlige erfaringer. Mye matsvinn.  

 
FAU gjør ikke noe aktivt for å få på 
plass skolefrukt per nå. 

Skolegudstjeneste 
FAU ønsker at Trones skole fortsetter med 
skolegudstjeneste ved jul og påske. Det skal være tilbud på 
skolen for de som ikke ønsker å delta.  
 

 

Administrativt 
 
Neste møte 
Neste møte blir i uke 42. Dato kommer.  
 
Årshjul 
Leder setter opp dato for møter fram til sommer 2025. 
 
Innkalling til møter 
Informere alle nye FAU-representanter slik at de får 
innkalling.  
 
Kasserer 
Det trengs overlapp mellom tidligere og ny kasserer.  
 
 

 
 
 
Frank legger ut møte-datoer i Spond.  
 
Frank sender e-post til nye FAU-
representanter og inviterer til 
Spond-gruppa.  
 
Jane tar kontakt med tidligere 
kasserer.  
 

 


